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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de 
regering gegeven antwoorden 

2592 

Vragen van het lid Van Haga (Groep Van Haga) aan de Minister van 
Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties over dienstauto’s, in aanvulling op 
eerdere vragen over hetzelfde onderwerp van het lid Van Raan (PvdD) 
(ingezonden 13 april 2022). 

Mededeling van Minister Bruins Slot (Binnenlandse Zaken en 
Koninkrijksrelaties) (ontvangen 2 mei 2022). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Kabinet hoeft pas in 2028 duurzaam te rijden: 
»Comfort laat nu nog te wensen over»?1 

Vraag 2
Gelooft u in het credo «practice what you preach»? Zo ja, kunt u uw 
voornemen duiden om het kabinet pas in 2028 te voorzien van duurzame 
dienstauto’s? 

Vraag 3
Waarom beklaagt u zich ook over het comfort. «Het aanbod op de markt van 
zero-emissie-auto’s die aan de gewenste inrichting voldoen (zoals voldoende 
been- en hoofdruimte en een ergonomisch aan te passen zitplek), is op dit 
moment nog beperkt»? Is het eigen comfort belangrijker dan de verduurza-
mingsopgave? 

Vraag 4
Bent u bekend met het feit dat er zoveel verschillende ruime representatieve 
elektrische auto’s, ook SUV’s, zijn? Zo ja, bent u bereid om alsnog en als de 
wiedeweerga het dienstautowagenpark te verduurzamen? Graag een 
toelichting. 

1 De Telegraaf, «Kabinet hoeft pas in 2028 duurzaam te rijden: »Comfort laat nu nog te wensen 
over», 11 april 2022, https://www.telegraaf.nl/nieuws/1894161217/kabinet-hoeft-pas-in-2028-
duurzaam-te-rijden-comfort-laat-nu-nog-te-wensen-over

 
 
 
ah-tk-20212022-2592
ISSN 0921 - 7398
’s-Gravenhage 2022 Tweede Kamer, vergaderjaar 2021–2022, Aanhangsel 1



Mededeling 

De schriftelijke vragen van het lid Van Raan (PvdD) aan de Minister van 
Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties over het bericht «Zelfs milieuminis-
ter hoeft in Nederland niet elektrisch te rijden» (2022Z07326, ingezonden 
13 april 2022) en de aanvullende vragen over het hetzelfde onderwerp 
(2022Z07335, ingezonden 13 april 2022) van het lid Van Haga (Groep Van 
Haga), kunnen met het oog op een zorgvuldige en volledige beantwoording 
niet binnen de gebruikelijke termijn worden beantwoord. Het streven is de 
antwoorden zo spoedig mogelijk aan uw Kamer te sturen.
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